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CORSOPALLONE

Reprezentativní a velmi elegantní konferenční židle PALLONE určená do zasedacích místností a ma-
nažerských kanceláří. Charakter a design modelu Pallone ji předurčuje k materiálovému provedení 
chromová podnož a čalounění v kůži. Pokud Vám ovšem kůže nevyhovuje, nabídneme vám širokou 
nabídku potahových látek.

The representative  and very elegant conference chair PALLONE is suitable to the meetings rooms and 
manager offices. The character and design of the model Pallone predisposes to finish in chrome base 
and leather upholstery. We can offer you wide range of upholstery in case of that leather does not fit you.

PALLONE – ein repräsentativer und sehr eleganter Konferenzstuhl, bestimmt für Besprechungsräume 
und Managerbüros. Der Chromfußgestell und die Lederpolsterung, bestimmen das Charakter und  De-
sign des Models. Wenn Ihnen das kühle Leder von der Oberfläche her nicht zusagt, bieten wir Ihnen 
ein breites Angebot an alternativen Bezugstoffen.
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Konferenční křesílko CORSO je novinkou roku 2014, subtilní opěráková část vytvořena elastickou sí-
ťovinou poskytuje pohodlné opření zad během dlouhého sezení. Nepřehlédnutelným prvkem jsou 
elegantně tvarované područky propojené v zadní části.

The Conference chair model CORSO  is novelty of the year 2014, fine-spun backrest part made of 
elastic mesh provides your comfortable rest during long lasting sitting. Significant parts of the chair are 
elegant shaped armrests joined together on the back.

Der kleine Konferenzsessel CORSO ist eine Neuheit des Jahres 2014, ein aus elastischem Netzstoff  
bestehender subtiler Lehnenteil bietet ein bequemes Zurücklehnen während eines langen Sitzens. Ein 
Element, das nicht zu übersehen ist, mit dem hinteren Teil verbundenen elegant geformten Armlehnen.
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